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Zápis z mimořádného zasedání Akademického senátu SU OPF 
 

Pořadové číslo zápisu: 8. 

 

Datum zasedání: 19. 7. 2012 

 

Přítomni: Ing. Werner Bernatík, Ph.D., Ing. Josef Botlík,  RNDr. Zdeněk Franěk, Mgr. 

Tomáš Gongol, Ph.D., Ing. Ivana Koštuříková, Ph.D., Mgr. Petr Suchánek, 

Ph.D., Mgr. Ing. Roman Šperka Ph.D., Ing. Tomáš Verner, Ing. Radim Říhák, 

Ing. Jana Šimáková,   

 

Omluveni: Ing. Štefan Hečko, Bc. Tomáš Kuděla, Terezie Laňková, 

 

Neomluveni: - 

 

Hosté: JUDr. Sciskalová Marie, Ph.D. (proděkanka pro studijní a sociální záležitosti) 

 

Program: 

 

 

1. Různé 

 

 

 

Dr. Bernatík přivítal členy senátu na mimořádném zasedání AS SU OPF, které bylo svoláno 

na podnět studentské komory senátu.   

Dr. Bernatík informoval, že obdržel dne 4. 7. 2012 informaci o organizačních změnách, které 

se týkaly vedení fakulty. Navrhoval jednání s rektorem pro objasnění dalších informací. 

Bohužel rektor v současné době čerpá dovolenou. 

Bc. Kuděla bude skládat státní závěrečné zkoušky v měsíci září. Bez ohledu na výsledek 

ukončení státních závěrečných zkoušek již nebude senátorem, proto bude zapotřebí vyhlásit 

v případě jeho nepostoupení do doktorského studia SU OPF doplňovací volby do studentské 

komory AS SU OPF.  

Dr. Bernatík vyjádřil názor, že by nebylo v tuto chvíli správné vyhlásit volby, které by zatím 

nic nevyřešily. Pro uskutečnění volby děkana je nutné 13 členů, proto budou volby na 

kandidáta na děkana vyhlášeny po doplňovacích volbách. 

Dr. Bernatík předal slovo proděkance pro studijní a sociální záležitosti, JUDr. Marii 

Sciskalové, Ph.D. 

Proděkanka informovala o tom, že byla seznámena s rezignací děkana fakulty. Poté byla 

pověřena vedením fakulty od 5. 7. 2012 rektorem Slezské univerzity v Opavě. Dále 

informovala o návštěvě rektora na OPF, která se bude konat 1. 8. 2012, o ukončení 

pracovního poměru děkana fakulty, tajemníka fakulty, p. Ing. Korbasové a p. Richtarové 

(personální oddělení a PAM).  

Tajemníka fakulty zastupuje Ing. Alena Valicová, Ing. Korbasovou (vedoucí ekonomického 

oddělení) zastupuje Zoja Fludrová a Ivanu Richtarovou (personální oddělení a PAM) 

zastupuje Geňa Mikšová. 

Proděkanka zdůraznila úkoly nutné k zabezpečení nadcházejícího akademického roku. OPF 

má všechny indicie k dalšímu chodu OPF. Byla vyzvána rektorem, aby informovala všechny 

o tom, aby v případě dotazů ze strany médií všichni směřovali tyto žadatele na p. Augustina, 

mluvčího Slezské univerzity.  

Dále sdělila, že proběhne hospodářský a personální audit a právní audit všech smluv, které 

byly uzavřeny tajemníkem fakulty.  
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Zastupující proděkanka prosila o spolupráci všech. 

Dr. Bernatík poděkoval proděkance za informace. 

Ing. Botlík vyjádřil politování nad tím, že neproběhlo jednání s AS SU OPF a informace o 

organizačních změnách byly známy až po presentování médii. AS SU OPF měl být 

informován rektorem o těchto změnách. 

Domníval se, že klíčové pracovníky, kteří již nejsou zaměstnanci fakulty, si ustanoví do 

funkce zřejmě nový děkan. Na tuto skutečnost upozorňoval pouze z důvodu regulérnosti. 

Dr. Bernatík konstatoval, že každá změna má své období konsolidace a vyžaduje časový 

prostor pro zmapování a vyhodnocení stavu (audit, apod.)..  

Volby kandidáta na post děkana by mohly proběhnout v měsíci říjnu nebo listopadu 2012 

v závislosti na vývoji situace a výsledcích práce pověřeného vedení fakulty včetně konzultace 

s AS SU OPF. 

Dr. Gongol upozornil na povinnost uskutečnění voleb do studentské komory do 30 dnů od 

ukončení studia studenta (Senátor Kuděla). 

Dr. Koštuříková řekla, že prezentace kandidátů na děkana by měla být veřejná na Akademické 

obci. Dr. Bernatík odpověděl, že toto je standardní postup při volbách na tento post a bude 

obsahem práce volební komise za asistence předsedy AS SU OPF.  

Dr. Suchánek se domníval, že AS SU OPF musí zaujmout stanovisko, neboť je partnerem 

vedení OPF.  Souhlasil s Ing. Botlíkem, že AS SU OPF dohlíží nad financováním fakulty a 

zdůraznil důležitost detailní informovanosti s ohledem na množící se dohady a informace 

z médií, průběh událostí a následné provádění kontrol na OPF.  

Proděkanka dále informovala o sdělení rozsahu provedení kontroly: 

 Zpracování aktuálních pohledávek a závazků (členění před splatností a po splatnosti) 

 Seznam pravidelných plateb hrazených OPF dodavatelům zboží a služeb 

 Zpracování přehledu předpokládaných příjmů za rok 2012 (členění dle oblastí) 

 Zpracování přehledu předpokládaných nákladů za rok 2012 (členění dle oblastí) 

 Revize daňových povinností – vůči FÚ, OSSZ, zdravotním pojišťovnám 

 Inventarizace majetku 

 Právní audit všech smluv, které byly uzavřeny bývalým tajemníkem fakulty  

 

Ing. Tomáš Verner podotkl, že senát fakulty má být partnerem při tvorbě návrhu na 

přerozdělení finančních prostředků fakulty, ostatně jak vyplývá ze závěrů minulých jednání 

AS SU OPF, neboť dříve tomu tak nebylo a jednání Komise pro hospodářské záležitosti 

s tajemníkem byla značně zdlouhavá a nekonstruktivní. 

Dr. Bernatík plně podpořil vyjádření Ing. Vernera a kladl důraz na větší součinnost 

s budoucím tajemníkem fakulty při tvorbě a objasňování položek a zajištění těchto kroků 

v rámci součinnosti KHZ a následně AS SU OPF. 

Ing. Botlík řekl, že je velmi těžká a složitá doba týkající se hospodaření. Nový děkan by měl 

získat maximální podporu a maximální důvěru. Byl názoru, že děkan se zodpovídá více 

senátu než rektorovi. V případě nových voleb na děkana fakulty je třeba velmi zvážit výše 

uvedené faktory na úrovni transparentního jednání.  

Dr. Šperka informoval o tom, že zatím nemá žádné reakce ze strany studentů na danou situaci 

neboť jsou prázdniny. 

Dr. Suchánek požádal předsedu AS SU OPF o podrobnější informace od rektora a následné 

informovanosti AS SU OPF. 

Ing. Říhák vznesl dotaz ohledně Akreditační komise v oblasti doktorského studia, zda-li je vše 

v pořádku.  

Dr. Bernatík odpověděl, že kontrola proběhla dle ustanoveného harmonogramu a v současné 

době se čeká na vyjádření Akreditační komise. Proděkanka sdělila, že bude o výsledném 

stanovisku AS SU OPF informovat. 
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Ing. Říhák se otázal na limity a metodiku, o kterých byla zmínka na vedení OPF a předchozím 

jednání AS SU OPF. Vyskytly se informace, že součásti SU v Opavě nedoberou studenty.  

Proděkanka sdělila, že zatím se vyhodnocuje výsledky přijímacího řízení prvního kola a 

připravuje kolo druhé. Bude-li tato situace aktuální – bude se jednat s vedením AS SU. 

Dr. Bernatík sdělil, že snad může dojít k dohodě o počtu studentů mezi součástmi – bude-li to 

však možné na základě následných jednání na úrovni SU. 

Dr. Gongol namítl, že je dán MŠMT poměr mezi bakaláři a magistry. 

Ing. Botlík podotkl, že zde dochází k problému přerozdělení finančních prostředků, které je 

závislé na počtu dobraných studentů. 

 

Dr. Bernatík na závěr shrnul jednání mimořádného zasedání AS SU OPF.  

AS SU OPF projednal tyto body: 

1. AS SU OPF byl informován zastupující proděkankou o současné situaci na OPF 

2. Dr. Bernatík vstoupí v jednání s rektorem Slezské univerzity v Opavě 

3. AS SU OPF projednal přípravu voleb děkana a studentské komory 

 

Dr. Bernatík s ohledem na dobu dovolených poděkoval všem za účast, a ukončil jednání.   

 
Termín dalšího zasedání AS SU OPF se uskuteční na základě vývoje situace, informací a 

korespondenčního hlasování senátorů AS OPF v prvním týdnu září 2012 takto: 

12. 9. 2012 v 11:00 hod (mimořádné jednání) v místnosti A 308, popř. dne 26. 9. 2012 (řádné 

jednání) v 13:00 hod v místnosti A 308. 
 

  

 

 

  

Zapsala: Urbanczyková Miroslava        Ing. Werner Bernatík, Ph.D. 
předseda AS SU OPF  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


